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Vragen van de leden Van Gent en
Dibi (beiden GroenLinks) aan de
ministers voor Wonen, Wijken en
Integratie en voor Jeugd en Gezin
over de afnemende overlast in
Arnhem sinds jongeren toezicht
houden op jongeren. (Ingezonden
18 december 2009)

1
Heeft u kennis kunnen nemen van het
artikel «Rolmodellen brengen rust in
de wijk»?1 Zo ja, wat was uw eerste
reactie?

2
Werd u ook enthousiast van het
succesvolle beleid waarbij de inzet
van een toezichtteam van jongeren
meer bijdroeg aan het bestrijden van
overlast door jongeren dan het werk
van een beveiligingsfirma?

3
Kunt u inzichtelijk maken of er in
Nederland meer van deze «Jongeren
Toezicht Teams» zijn? Zo nee,
waarom niet?

4
Deelt u de mening dat projecten zoals
het «Jongeren Toezicht Team» in
Arnhem niet alleen een belangrijke
bijdrage voor jongeren leveren als
het gaat om binding met een wijk,
veiligheid en participatie, maar voor
een gehele wijk van positieve invloed
zijn? Zo nee, waarom niet? Zo ja,
deelt u de mening dat iedere
Vogelaarwijk een «Jongeren Toezicht

Team» zou moeten hebben? Zo nee,
waarom niet?

5
Deelt u de mening dat
Vogelaargelden onder andere
bedoeld zijn voor effectieve
projecten, zoals deze? Zo nee,
waarom niet?

6
Bent u bereid om met partijen om de
tafel te gaan om, beginnend in de
Vogelaarwijken, te stimuleren dat er
«Jongeren Toezicht Teams» worden
opgericht? Zo nee, waarom niet? Zo
ja, kunt u de Kamer informeren over
de afloop van deze gesprekken en de
vervolgstappen?

1 de Volkskrant, 17 december 2009.
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